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Fika och bulle till deltagarna! 

Kvarnhjulet hus B 
Lokal: Nyfors 



Årsmöte Korpen Tyresö 2024 
 

Dagordning 

 
1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av röstlängd för mötet 
3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

4. Fastställande av föredragningslista 

5. Val av 

a. Ordförande för mötet 
b. Sekreterare för mötet  

6. Val av två protokollsjusterare tillika rösträknare som jämte ordförande och sekreterare skall justera 
dagens protokoll  

7. Styrelsens samt verksamhetsansvarigas verksamhetsberättelser för det senaste 
verksamhetsåret 

8. Årsredovisning för det senaste räkenskapsåret samt budget  
9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- och 

räkenskapsåret 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen under den tid som revisionen avser 
11. Behandling av motion som väckts av styrelse eller medlem minst 10 dagar före mötet. 
a. Styrelsen föreslår att arbetsgrupp bildas för att ta fram förslag till förändringar i utformningen av våra 

regelverk för att skapa tydlighet och stringens. (Se förslaget.) 
i. Om JA i ovan 

ii. Val av högst åtta delegater (som kompletterar styrelsen samt adjungerad kanslichef)  
b. Styrelsen föreslår att en arbetsgrupp bildas som skall ta fram förslag till uppstart/nystart av 

verksamheter och event samt inriktning av verksamheten till styrelsen (Alla som vill får delta) 
Kanslichef sammankallande 

i. Om JA i ovan: Årsmötet noterar de som utsetts enligt ovan 
12. Fastställande av medlemsavgifter för 2025. 
13. Val av styrelseordförande för en tid av (2) år. (Jämna år) 
14. Val av två ledamöter till styrelsen för en tid av (2) år. (Jämna år) 
15. Val av en styrelsesuppleant för en tid av ett (1) år. 
16. Val av tre ledamöter till valberedningen. 
17. Val av två ombud till SDF-stämman. (Ej aktuellt i år) 
18. Övriga frågor 

19. Mötets avslutande 
 
 
 
 

 

Välkomna! 
 

Styrelsen, Korpen Tyresö 

 
Viktig information 

Detta dokument innehåller de fullständiga årsmöteshandlingarna, kompletterat med bilaga 1: Finansiell rapport 

– Årsmöte Korpföreningen Tyresö 2024 Vi lyfter ut den för at dess vikt skall betonas. (Hämtas separat.)  

 



Valberedningen förslag, motioner/styrelsens förslag 

 

Punkt 11a: Behandling av motion som väckts av styrelse eller medlem minst 10 dagar före mötet.  
 
Styrelsen föreslår att arbetsgrupp bildas för att ta fram förslag till förändringar i utformningen av 
våra regelverk för att skapa tydlighet och stringens. Tanken är att vi med denna ökade tydlighet 
skall se till så att de fel som uppstått de senaste åren inte kan upprepas.  
 
Vidare vill vi att föreningen blir mer flexibel och görs beredd att om behovet finns kunna byta 
förbund om vi skulle anse att det inte går att bedriva vuxeninriktad motionsverksamhet i Tyresö 
kommun på grund av deras nuvarande prioriteringar. Det senare är inget vi eftersträvar men vi 
måste kunna fatta de beslut som är bäst för föreningen på lång sikt och just nu lägger vårt regelverk 
hinder i vägen för denna typ av flexibilitet. 
  
Punk 11b: Styrelsen föreslår att en arbetsgrupp bildas som skall ta fram förslag till 
uppstart/nystart av verksamheter och event samt inriktning av verksamheten till styrelsen (Alla 
som vill får delta) Gruppen bör också ha en dialog kring deras syn på föreningens kommande 
inriktning. Precis som ovan nämnda grupp kommer denna grupp vara rådgivande men styrelsen 
bör noga överväga deras förslag och ange goda skäl till andra vägval om så blir fallet. 
Kanslichef sammankallande  
 
Punkt 12: Förslag på medlemsavgift är 50 kr per person från 2025 

 
Punkt: 13: Valberedningen föreslår att Conny Ringnamn väljs om som styrelseordförande för en tid 
av (2) år. 
 

Punkt 14: Valberedningen föreslår att Anders Yvling väljs som ordinarie styrelseledamot för en tid av 
(2) år de föreslår vidare att Johan Berg väljs som ordinarie ledamot för en tid av (2) år. 
 

Punkt 15: Valberedningen föreslår att Mats Nordrup samt David Ringman väljs till styrelsesuppleant 
för en tid av ett (1) år. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Verksamhetsberättelse Korpföreningen Tyresö 2023 

 

Styrelsesammansättning 2023 

Styrelsen har under året bestått av följande medlemmar: 

Ordförande 

Conny Ringman 

 
Sekreterare  
Lise-Lotte Hedlund 
 
Ordinarie ledamöter  
Anders Yvling 
Staffan Strömberg 
Anna Svensson (avgick under året på grund av tidsbrist) 

Anders Berglund 

Suppleanter 
David Ringman 

Johan Berg 

Adjungerad medlem 
Morgan Svensson (Kanslichef och de facto kassör, utan rösträtt) 

 

Styrelsemöten och arbetsgrupper 

Styrelsen har sammanträtt vid tolv tillfällen fram till årsmötet, med nio av dessa möten hållna fram till 

december. Årets fokus har varit på att hantera och utreda de ekonomiska och administrativa bristerna 

som uppdagats inom bastuverksamheten mellan åren 2016 och 2022. Denna utredning har omfattat 

omfattande dokumentation och flera möten med berörda grupper, där överenskommelser om åtgärder 

för att rätta till bristerna har diskuterats. 

 

Hantering av interna utredningar 

Allt arbete och dokumentation kring utredningen har fram till nu varit av intern karaktär, avsett som 

arbetsmaterial för styrelsen. Ett slutgiltigt beslut om huruvida denna information kommer att göras 

tillgänglig för allmänheten eller förbli konfidentiell vägs noggrant. Beslutet kommer att balansera 

medlemmarnas rätt till information mot vår skyldighet att skydda de involverades personliga integritet. 

Detta arbete dokumenteras i en intern rapportserie, vars publicering kommer att beslutas med hänsyn 

till föreningens och individernas intressen. 

 

Utmaningar under 2023: Bastuverksamhetens komplexa problem 

Under 2023 stod Korpföreningen Tyresö inför avsevärda och komplexa utmaningar, särskilt relaterade 

till vår bastuverksamhet. Denna del av föreningens verksamhet, som tidigare hanterats utan större 

problem fram till 2015 till stor del under ledning av vår dåvarande kanslichef Kirre Palm, visade sig 

innebära dolda komplikationer som uppstod året efter hans bortgång. 

 

 



Problemidentifiering och åtgärder 

Efter upptäckten 2022 att tidigare deltagare, ledare och sektionsledare från åren 2016–2022 hade 

ackumulerat betydande skulder till föreningen, intensifierades våra ansträngningar för att adressera 

dessa brister. De totala skulderna, som inkluderade obetalda deltagar- och medlemsavgifter samt 

uteblivna intäkter från anläggningsuthyrning, uppgick till potentiellt över 300 000 kr. Denna situation 

hade förvärrats genom medveten underrapportering och falska ekonomiska rapporter. 

Under 2023 fortsatte vi arbetet som inleddes 2022 där vi via en grundlig utredning arbetade både för 

att lösa problemet och fastställa skuldernas fulla omfattning och orsaker, vilket krävde betydande 

resurser och tid från vår kanslichef och arbetsgruppen. En belastning som skadat föreningens 

möjlighet att genomföra återstarten som planerat. 

Utredningen har stärkt bilden av att den bristande ekonomiska disciplinen och etiska kompassen hos 

inblandade lett till omfattande ekonomiska förluster och renomméskada för föreningen som hotar 

förningens fortbestånd. Det kommer kräva ett hårt och målinriktat arbete från alla medlemmar om vi 

skall kunna överkomma detta allvarliga hot innan det är för sent. 

 

Rättsliga och administrativa åtgärder 

I syfte att lösa situationen utan rättsliga åtgärder erbjöd styrelsen de berörda en möjlighet att frivilligt 

ordna upp sin ekonomi. Trots förlängda deadlines och påminnelser, misslyckades dessa individer med 

att uppfylla överenskomna villkor, vilket ledde till ytterligare åtgärder från styrelsens sida. 

Mot slutet av året, och efter upprepade misslyckanden att uppnå en lösning, beslutade styrelsen att 

utesluta de berörda medlemmarna från föreningen. Detta beslut, som var kollektivt då individuella 

ansvar inte kunde fastställas, var nödvändigt för att upprätthålla föreningens finansiella och 

operationella integritet. Beslutet togs efter noggrann övervägning och i enlighet med de rättsliga och 

etiska normer som föreningen följer. 

 

Ekonomiska och operationella konsekvenser 

De administrativa åtgärderna och den fortsatta konflikten med inblandade parter har haft en betydande 

negativ inverkan på föreningens förmåga att utföra andra planerade aktiviteter och utvecklingsprojekt. 

Detta har krävt en omfattande omallokering av resurser, särskilt kanslichefens tid och energi, vilket 

begränsat vår förmåga att driva andra initiativ. 

 

Framåtblick 

Trots de utmaningar vi mött, är styrelsen fast besluten att fortsätta arbeta för att lösa dessa problem och 

förbättra vår föreningens övergripande funktion. Vi kommer att fortsätta att söka rättvisa för de 

orättvisor som begåtts och arbeta för att återställa föreningens ekonomiska stabilitet och rykte i 

samhället. Framåt kommer fokus att ligga på att stärka interna kontroller, förbättra kommunikationen 

och processerna inom föreningen, samt säkerställa att alla medlemmar uppfyller sina åtaganden och 

respekterar de etablerade förfarandena. 

 

 

 

 



Projekt och utvecklingsinsatser samt övriga verksamheter 2023 

Verksamhetsutveckling – Återstart 2023: 1 januari 2023 – 30 juni 2023 / 31 december 2023 

 

Syfte och mål 

Projektet syftade till att revitalisera och vidareutveckla Korpen Tyresös verksamhet, anpassat till de 

förändrade motionsvanorna som följt i pandemins spår. Målet var att förstärka föreningens roll som en 

central aktör i lokalsamhällets idrottsliv genom att erbjuda inkluderande och tillgängliga aktiviteter för 

alla åldersgrupper och säkerställa en hållbar framtida drift. 

 

Genomförande 

Projektet drevs under ledning av en nyrekryterad kanslichef, som med sin djupgående förståelse för 

föreningens unika behov koordinerade återstarten av tidigare sektioner och initieringen av nya 

aktiviteter, samt förstärkning av samarbeten med lokala partners och det nationella förbundet. 

 

Specifika aktiviteter och resultat 

Återstart och nyetableringar 

• Påskcupen i innefotboll och innebandy ställdes in på grund av otillräckligt deltagarantal, 

vilket speglade svårigheter i att återengagera samhället post-pandemi. 

• Gåfotbollen drabbades av liknande svårigheter, delvis på grund av konkurrerande initiativ 

från Tyresö FF. 

• Veteran- och herrserier i fotboll attraherade över 150 deltagare, vilket stärkte fotbollens 

lokala förankring och intresse i Tyresö. 

 

Övriga aktiviteter 

• Fotbollen hade stor framgång med en tiolagsserie under våren och ytterligare två serier under 

hösten (herrserie och veteranserie), samt en höstcup som avslutning. 

• Innebandyn fyralags serie. Problem med lämpliga halltider påverkade deltagandet negativt. 

• Rinkbandyn fortsatte att vara populär med tio lag i seriespelet. 

• Barngympa och olika träningsgrupper för fotboll erbjöd under året aktiviteter för barn och 

ungdomar, vilket är en vital del av föreningens verksamhet. 

• Bastun i Barnsjön har börjat återhämta sig efter tidigare utmaningar, med nya grupper som 

gradvis ersätter de uteslutna deltagarna. (Detta trots att vi tvingas avvakta att marknadsföra 

möjligheten till den juridiska gången var klar.) 

• Valborgsfirandet i Alby blev en stor framgång trots begränsade marknadsföringsmöjligheter 

på grund av sena besked från kommunen. 

• Planerade event som Söderstråket (cykeltävling) och Tyresö triathlon kunde inte 

genomföras på grund av resursbrist orsakad av problem med bastuverksamheten. 

• Tyresöfestivalen var välbesökt där besökarna kunde prova på olika aktiviteter, vilket bidrog 

till ökad synlighet och engagemang i lokalsamhället. 



Ekonomisk översikt 

Delar av det som omnämns i ovan genomfördes i projektform vilket stöttades av ett återstartsstöd från 

RF via Svenska motionsidrottförbundet (Korpen riks) på 86,400 kronor samt ett lönebidrag för 

kanslichefen. Målet var att dessa medel skulle möjliggöra en fullständig återstart av våra aktiviteter, 

men genomförandet stördes av externa och interna utmaningar. Tyvärr kom det problem som 

deltagarna från bastuverksamheten orsakade att ta tid och resurser från projektet som gjorde att vitala 

delar som att satsa på arbetsplatser och företag helt frös inne. 

 

Utmaningar i samarbetet med Tyresö kommun 

Korpföreningen Tyresö mötte betydande utmaningar i relationerna med Tyresö kommun, särskilt med 

Kultur- och fritidsförvaltningen. Dessa problem påverkade negativt vår förmåga att effektivt 

genomföra och utveckla våra samhällsnyttiga aktiviteter. Specifikt har kommunen agerat i strid med 

förvaltningslagen genom att lägga sig i föreningens interna processer och systematiskt undvika att 

svara på våra förfrågningar. 

 

Framåtblick och åtgärder 

Framåt behöver vi förbättra våra interna kontrollmekanismer och vår kommunikation för att förhindra 

liknande problem i framtiden. Vi är beslutna att fortsätta vårt arbete för att erbjuda engagerande och 

inkluderande aktiviteter och att stärka vår position i Tyresös idrotts- och fritidsliv. Om ingen 

förbättring sker, kan vi behöva vidta formella åtgärder för att skydda våra intressen, inklusive möjliga 

rättsliga steg mot kommunen. 

 

Godkänd av styrelsen för Korpföreningen Tyresö, 2024-03-05 / Styrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Förvaltningsberättelse Korpföreningen Tyresö – 2023  

Styrelsen för Korpföreningen Tyresö presenterar härmed årsredovisningen för räkenskapsåret 2023. 

Denna förvaltningsberättelse ger en översikt över både framgångar och de utmaningar föreningen har 

stött på under året, med speciellt fokus på de svårigheter som uppstått i relationen med Tyresö 

kommun samt problemen inom bastuverksamheten. 

 

Allmänt om verksamheten  

Korpföreningen Tyresö fortsätter sitt arbete med att främja motionsidrott och arbetsplatsanknuten 

idrottslig aktivitet, med en särskild inriktning på att göra idrotten tillgänglig för alla oavsett ålder eller 

kön, direkt i anslutning till arbetsplatser och bostadsområden. Året 2023 har präglats av utmaningar, 

framför allt på grund av efterverkningarna från pandemin och de specifika problem som 

bastuverksamheten orsakat. 

 

Påverkan av interna och externa konflikter  

Konflikterna med Tyresö kommun, i synnerhet med; Kultur- och fritidsförvaltningen, har varit särskilt 

påfrestande. Dessa konflikter har sina rötter i problem som uppstått under tidigare år med 

bastuverksamheten, där vissa medlemmar försökt påverka kommunen att ingripa i föreningens interna 

processer på ett sätt som strider mot förvaltningslagen. Kommunens agerande, som inkluderar ett 

systematiskt undvikande av att svara på föreningens förfrågningar och en ovilja att samarbeta, kan 

betraktas som ett tjänstefel. Detta har haft en direkt negativ inverkan på föreningens möjlighet att 

genomföra planerade aktiviteter och projekt. 

 

Ekonomiska och organisatoriska effekter  

De pågående problemen har lett till ekonomiska förluster och minskad medlemsaktivitet. 

Valborgsfirandet i Alby, en viktig tradition inom föreningen, stod inför signifikanta hot på grund av 

nya orimliga avtalsvillkor som kommunen försökte införa. Trots att ett muntligt avtal har fungerat väl 

genom åren, krävde kommunen förändringar som skulle ha fördubblat arbetsbelastningen och lett till 

stora ekonomiska förluster för föreningen. 

 

Ekonomiskt stöd och riksförbundets roll  

Under 2023 har vi också stött på utmaningar i vårt samarbete med riksförbundet, som har varit 

avgörande för att hantera de ekonomiska konsekvenserna av de konflikter vi upplevt med kommunen. 

Trots att vi erhöll viss finansiell hjälp under året, har stödet inte varit tillräckligt för att fullständigt 

täcka de förluster och extra kostnader som uppstått. Vi ser ett kritiskt behov av förstärkt stöd från 

riksförbundet för att kunna återhämta oss och säkerställa vår fortsatta verksamhet. 

Vi arbetar för att förbättra förståelsen hos riksförbundet för de särskilda svårigheter vi står inför, och 

för att finna ytterligare stöd och resurser som kan motverka de ekonomiska och organisatoriska skador 

vi lidit under året. Detta stöd är avgörande för att vi ska kunna fortsätta erbjuda våra viktiga tjänster till 

Tyresös invånare och för att vi ska kunna hantera framtida utmaningar på ett effektivt sätt. Dialogen 

som tidigare skötts av kanslichef skall framöver förstärkas av parallella kompletterande kanaler där 

styrelsen är mer direkt involverad. Detta både för att stärka legitimiteten i kanslichefens förfrågningar 

men också för att bygga relationer utifrån vilket vi hoppas de kan få ökad förståelse och förtroende för 

våra vägval. 

 



Framåtblick och åtgärder  

Inför 2024 måste vi arbeta för att förbättra relationerna med alla berörda parter, inklusive Tyresö 

kommun. Om situationen inte förbättras kan det bli nödvändigt att initiera formella processer, 

inklusive möjliga anmälningar till Justitieombudsmannen (JO) för att granska kommunens agerande. 

Dessutom måste vi som nämns i ovan fortsätta att bredda och öka vårt kontaktnät med riksförbundet så 

vi kan få erforderligt stöd och samarbete från de för att bemöta de utmaningar vi står inför. 

 

Godkänd av styrelsen för Korpföreningen Tyresö, 2024-03-05 / Styrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ekonomiska dokument för årsmöte 2024 

För detaljerad information om föreningens ekonomi, inklusive resultaträkning, balansräkning, bokslut 

och budget för det gångna verksamhetsåret, hänvisas till:  

Bilaga 1: Finansiell rapport – Årsmöte Korpföreningen Tyresö 2024 

Denna bilaga innehåller fullständiga finansiella uppgifter och är avsedd att ge en överskådlig bild av 

Korpföreningen Tyresös ekonomiska ställning och framtidsplaner. 

 

Godkänd av styrelsen för Korpföreningen Tyresö, 2024-03-05 / Styrelsen 



Tyresö      2024-03-05 

 

Revisionsberättelse för Korpföreningen Tyresö 

Till medlemmarna i Korpföreningen Tyresö, organisationsnummer: 812400–3700 

Undertecknad revisor, Joakim Tell, har granskat Korpföreningen Tyresös årsredovisning samt 

styrelsens förvaltning för räkenskapsåret 2023. Jag har utfört revisionen i enlighet med god 

revisionssed i Sverige. Revisionen har planerats och genomförts för att i rimlig grad säkerställa att 

årsredovisningen inte innehåller väsentliga felaktigheter och att styrelsen inte gjort sig skyldig till 

brott mot föreningens stadgar, svensk lag eller förvaltningsbestämmelser. 

Revisionsomfång 

Revisionen har omfattat granskning av bokföring, årsredovisning, styrelsens verksamhetsberättelse, 

och föreningens interna kontroll. Jag har även genomfört intervjuer med styrelsens medlemmar och 

granskatutredningsunderlag, rapporter, dokumentation av beslut och transaktioner för att bedöma 

styrelsens förvaltning av föreningen. 

Revisionens resultat 

Det har under året varit en rad utmaningar som påverkat föreningens ekonomi och verksamhet, inte 

minst de konflikter och organisatoriska problem som uppstått i samband med bastuverksamheten 

och relationen med Tyresö kommun. Trots dessa svårigheter har styrelsen arbetat aktivt för att 

hantera situationerna och säkerställa föreningens fortsatta drift. 

Årsredovisningen 

Jag finner att årsredovisningen är upprättad i enlighet med årsredovisningslagen och ger en 

rättvisande bild av föreningens resultat och ställning samt överensstämmer med god redovisningssed. 

Styrelsens förvaltning 

Min granskning har inte gett anledning till anmärkningar avseende styrelsens förvaltning. Styrelsen 

har, givet de rådande omständigheterna, handlat inom ramen för föreningens stadgar och lagens krav. 

Revisorns utlåtande 

Med hänsyn till min revision, som utförts i enlighet med god revisionssed, tillstyrker jag att 

årsstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen för 2023. Jag föreslår också att 

styrelseledamöterna beviljas ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

Inga oegentligheter som skulle påverka denna bedömning har framkommit under mitt arbete. Dock 

vill jag uppmana föreningen att fortsätta stärka sina interna kontroller och rutiner för att förbättra 

hanteringen av de utmaningar som den har stött på under året, och för att säkerställa att liknande 

problem inte upprepas. 

 

 

Tyresö den 5 mars 2024 

 

Joakim Tell  

Revisor, Korpföreningen Tyresö 



VERKSAMHETSPLAN KORPFÖRENINGEN TYRESÖ – 2024  

 

 

 

 

 

Inledning 

För att möta de utmaningar och förändrade förutsättningar som 2023 medfört, har vi uppdaterat vår 

verksamhetsplan för 2024. Det övergripande målet är att stabilisera och stärka föreningens 

ekonomiska och organisatoriska struktur, med särskilt fokus på att finansiera en heltidsanställd 

kanslichef, vilket är avgörande för att undvika en potentiell självnedläggning av verksamheten. 

Erfarenhetsmässigt har det visat sig att korpföreningar kräver heltidsanställd personal som driver 

verksamheten framåt om inte de skall förlora den energi som måste tillföras för att de inte skall tyna 

bort. Skillnaden mellan vanliga föreningar med ideella föräldrar etc. som kliver in och gör stora delar 

av kansliets arbete och en korpförening är total. Vi vet detta och har därför bara en väg framåt. 

2024 kommer dock utifrån det som hänt och det som riskerar att fortsätta hända, vara ett kritiskt år. 

Lyckas inte denna satsning kommer vi stå iför valet att omvandla föreningen till en vanlig 

idrottsförening inom andra specialidrottsförbund med mer ideella föräldrakrafter som huvudsaklig 

motor där eventuell korpenliknande verksamhet drivs inom eller utanför korpens regi utifrån det vi 

anser är bästa väg framåt där och då eller så lägger vi ner föreningen helt. 

 

Grundläggande principer 

Verksamhetsplanen för 2024 bygger på att alla verksamheter bidrar till att uppfylla föreningens mål 

och ansvarar för de löpande kostnaderna såsom kansli, hyror, och löner. Varje del av föreningen ner till 

varje enskild medlem förväntas agera i enlighet med föreningens direktiv och arbeta mot att stegvis 

utveckla sin del av verksamheten så vi kommer kunna växa och leva kvar. 

Vi var Sveriges största korpförening per capita för inte så länge sedan och kan bli det igen, men det 

kräver både hårt arbete från oss och gott samarbete med kommunen vi är satta att verka i. 

 

Ekonomiska riktlinjer 

Föreningen fortsätter att arbeta under principen om en avkastning på 20–30 % utifrån föreningens 

beräkningsmodell som först finansierar aktuella verksamhet på kort och lång sikt samt sedan 

finansierar de gemensamma kostnaderna, där avkastningen på 20 – 30 % därefter skall bidra till en 

reserv för oförutsedda utgifter i framtiden. 

Denna modell bekräftar vår roll som en ideell organisation med ett allmännyttigt syfte. 

 

 

 

 



Mål och strategier för 2024 

• Ekonomisk stabilitet: Prioritera en hållbar ekonomisk modell som kan stödja anställningen 

av en heltidsanställd kanslichef. Detta är kritiskt för att säkerställa kontinuitet och kvalitet i 

vår verksamhet. 

• Återuppbyggnad och expansion: Återuppta och expandera de sektioner som drabbats av 

nedskärningar eller inaktivitet, med speciellt fokus på ungdoms- och familjeorienterade 

aktiviteter. 

• Ökat ansvarstagande bland medlemmarna: Detta berör både hur de själva agerar inom 

föreningen och kanske framförallt hur de marknadsför föreningen utåt samt inte minst de 

hjälper till och stöttar både med eget deltagande och ideellt arbete i det delar som behövs. 

• Stärkt samarbete: Förbättra samarbetet med Tyresö kommun, RF samt riksförbundet och 

lokala aktörer för att säkerställa att vi kan fortsätta erbjuda värdefulla tjänster till samhället. 

Detta inkluderar att aktivt arbeta för att lösa konflikter och förbättra kommunikationen. 

• Digital utveckling: Fortsätta att utveckla vår digitala närvaro för att effektivisera 

administrationen och öka engagemanget bland medlemmar och intressenter. 

• Inkludering och diversifiering: Genomföra riktade insatser för att välkomna fler medlemmar 

från olika bakgrunder, särskilt de som inte har råd med privata alternativ. 

 

Verksamhetsinriktning 

Planen följer Riksidrottsförbundets strategi 2025 / Fokus korpen 2025 och betonar behovet av en 

modern inkluderande idrottsförening. Våra målgrupper inkluderar ungdomar 15–25 år, familjer, 

seniorer och arbetsplatser. Vi skall använda verksamhetsplanen som en guide i alla våra aktiviteter, för 

att tillsammans stärka föreningens varumärke och renommé och bidra till en hälsosam livsstil i Tyresö. 

 

Avslutande ord 

2024 är ett avgörande år för Korpföreningen Tyresö. Genom denna verksamhetsplan engagerar vi oss i 

en genomtänkt och strukturerad ansträngning för att säkerställa föreningens framtid och fortsätta vår 

tradition av att erbjuda tillgänglig och hälsosam motion för alla Tyresöbor. 

Då utgångsläget på grund av det som hänt är prekärt kan vi inte nog understryka vikten av att alla 

hjälper till, deltar så mycket man kan, betalar skulder, gör sin del av det ideella arbetet samt arbetet 

med att marknadsföra oss/vår verksamhet bland dem ni känner så vi tar oss igenom den problematiska 

situation som de händelser som förevarit försatt föreningen i. Vi har alla ett ansvar. Ta det! 

 

Godkänd som förslag till årsmötet av styrelsen för Korpföreningen Tyresö, 2024-03-05 / Styrelsen 

 

 

Godkännande 

Hela årsmötesdokumentet i alla delar är härmed godkänt av styrelsen för Korpföreningen Tyresö, 

2024-03-05 / Styrelsen Korpföreningen Tyresö 

Not: En fysiskt signerad version av detta dokument, jämte bilaga 1. kommer att presenteras och vara tillgänglig för granskning vid 

det kommande årsmötet. Vi uppmuntrar alla medlemmar att närvara för att diskutera dokumentets innehåll och ge sina synpunkter. 


